

- 紹牌蛋糕
 SIGNATURE CAKES
- 招牌閃電泡芙 SIGNATURE ECLAIRS
- 招牌馬卡龍 SIGNATURE MACARONS

自巴黎開始,我已累積了超過20年的餅房工作經驗。

我曾在在艾倫. 杜卡斯開設的餐廳餅房服務13年,先後於巴黎特羅卡迪羅萬麗公園酒店、Rech、Spoon Food & Wine、Benoit 和 Aux Lyonnais 等多家餐廳擔任餅房行政總廚。

我曾在巴黎著名的 Patisserie Fauchon餐廳與享譽國際的糕點大師 Pierre Hermé 共事三年,並於香港洲際酒店(於2022年更名為香港麗晶酒店)連續七年擔 任餅房行政總廚,領導餅房團隊。

在擔任澳門上葡京綜合度假村的餅房行政總廚之前,我在迪拜四季度假酒店工作,設計出一系列糕點餐單。從現在開始,我將以畢生所學,為上葡京創作出無與倫比的精緻糕點。

With over two decades of experience, my career comprises 13 years in Alain Ducasse's Paris restaurants as Executive Pastry Chef, including Rech, Spoon Food & Wine, Benoit, and Aux Lyonnais to name a few.

I have also spent three years working with internationally acclaimed pastry chef Pierre Hermé at the famed Patisserie Fauchon in Paris, and seven years at Intercontinental Hong Kong (known as Regent Hong Kong in 2022) as Executive Pastry Chef leading the pastry brigade.

Prior to joining Grand Lisboa Palace Resort Macau as Executive Pastry Chef, I worked in Four Seasons Resort Dubai building the pastry menu for the resort. Now, at Grand Lisboa Palace Resort Macau, I bring my expertise to build and offer a luxurious pastry menu to guests.



CYRIL DUPUIS

法式榛子朱古力蛋糕 HAZELNUT CHOCOLATE GRAND CRU PRALINÉ

榛子餅乾·榛子牛油酥餅·法國酥脆薄片·朱古力慕絲·海綿蛋糕·朱古力·朱古力淋面·果仁糖·金箔
Hazelnut Biscuit·Hazelnut Shortbread·

Royaltine Crispy Praliné · Chocolate Mousse · Sponge Cake · Chocolate · Chocolate Glaze · Praliné · Gold Leaves

1磅·Pound 388

2 磅·Pound 588



黑森林蛋糕 LA FORET NOIRE

朱古力海綿蛋糕・朱古力香緹忌廉・鮮忌廉・櫻桃果凍・櫻桃 朱古力淋面・紅黑朱古力裝飾・朱古力碎・糖漬櫻桃

Chocolate Sponge Cake Soaked · Chocolate Chantilly · Whipped Cream · Cherry Jelly

Cherries · Chocolate Glazed · Red & Dark Chocolate Decoration

Chocolate Shaving · Red Candy Cherry

1磅·Pound 388

2 磅·Pound 588



伊斯法罕玫瑰蛋糕 ROSE ISPAHAN

雲呢拿牛油酥餅・椰子餅乾・玫瑰花瓣忌廉・ 覆盆子凍・海綿蛋糕・荔枝雲呢拿慕絲・ 粉紅紅絲絨朱古力・粉紅朱古力・新鮮覆盆子 Vanilla Shortbread · Coconut Biscuit · Rose Petal Cream · Raspberry Jelly · Sponge Cake · Litchis and Vanilla Mousse ·

1磅·Pound 388

Pink Chocolate Velvet · Pink Chocolate · Fresh Raspberry

2 磅·Pound 588



天 鵝 蛋 糕 MAJESTIC SWANS

甜麵團・雲呢拿忌廉芝士・雲呢拿淋面 白朱古力環・黑白朱古力天鵝

Sugar Dough · Vanilla Cream Cheese · Vanilla Glaze · White Chocolate Ring · Black & White Chocolate Swans

1磅·Pound 388

2 磅·Pound 588





法 式 芒 果 蛋 糕 LA MANGUE

海綿蛋糕・芒果果醬・伯爵茶忌廉・新鮮芒果 青檸果凍・金葉・山蘿蔔葉

Sponge Cake · Mango Jam · Earl Grey Tea Cream · Fresh Mango Lime Jelly · Gold Leaves · Chervil Leaf

1磅·Pound 388

2 磅·Pound 588

法式聖多諾蛋糕 ST HONORE

焦糖酥皮泡芙・海綿蛋糕・雲呢拿卡士達忌廉 鮮忌廉・焦糖雲呢拿泡芙

Caramelized Puff Pastry · Sponge Cake · Vanilla Custard Cream Whipped Cream · Caramelized Vanilla Choux Puff

1磅·Pound 388

2 磅·Pound 588



如欲訂購客制化及兩磅或以上的蛋糕,歡迎向我們的服務員查詢。

Tailor-made and 2 pounds cake or above are available upon request, kindly approach our service attendant. Thank you.

閃電泡芙 ECLAIRS

甜 SWEET

檸檬芝士蛋糕 Lemon Cheese Cake

栗子蘭姆酒卡士達醬 Chestnut & Rum Custard

> 柚子朱古力 Yuzu Chocolate

玫瑰覆盆子 Rose Petal-Raspberry

伯爵茶芒果 Earl Grey Tea · Mango

牛奶朱古力橘子 Milk-Chocolate-Mandarin

聖多諾-雲呢拿/焦糖 St Honore - Vanilla/Caramel

> 馬斯卡邦尼 Mascarpone

68 / 1件·pc 198 / 3件·pc 388 / 6件·pc

產品會因食物的季節性供應不同而變化。如有任何食物過敏或餐飲限制,請提前告知我們的服務員。 所有標價均以澳門元為單位,並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Products are subject to change based on availability and seasonality.

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge 5% government tax.



閃電泡芙 ECLAIRS

鹹 SAVOURY

煙三文魚醬及靑葱

Duo of Salmon Rillette & Smoked, Chives

牛肋骨、粟米和爆谷配燒烤醬

Beef Ribs, Corn, Popcorn, Barbecue Sauce

菠蘿咖哩雞

Chicken Curry with Pineapple

焗南瓜和康提芝士

Pumpkin and Comte Cheese Gratin

火腿, 香蒜及香草忌廉芝士

Cooked Ham , Garlic & Herb Cream Cheese

博康奇尼芝士配櫻桃番茄及羅勒

Bocconcini, Cherry Tomato and Basil

68 / 1件·pc 198 / 3件·pc 388 / 6件·pc

產品會因食物的季節性供應不同而變化。如有任何食物過敏或餐飲限制,請提前告知我們的服務員。

所有標價均以澳門元為單位,並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Products are subject to change based on availability and seasonality.

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge 5% government tax.



馬卡龍

MACARONS



產品會因食物的季節性供應不同而變化。如有任何食物過敏或餐飲限制,請提前告知我們的服務員。 所有標價均以澳門元為單位,並需加收10%的服務費及5%政府稅。

Products are subject to change based on availability and seasonality.

Please inform our service staff of any food allergies or dietary requirements.

All prices are in MOP, subject to 10% service charge 5% government tax.

THE KARL LAGERFELD